

ANGLAIS DÉBUTANT
WEEK 24 (TWENTY FOUR) 16 May 2024

For three (3) weeks Cathy and I have been working on the new AVF platform. Cathy learns how to use the accountancy and me (*I learn **) how to use the internet site. We have video conferences with Dan who is nice and handsome. (** = pas dit mais inféré*)

Depuis trois (3) semaines, Cathy et moi travaillons sur la nouvelle plateforme AVF. Cathy apprend à utiliser la comptabilité et moi à utiliser le site Internet. Nous avons des vidéoconférences avec Dan, qui est gentil et beau.

+++++

When to use “I” and “me”

Quand utiliser « I » et « me »

“I” is the subject and “me” is the object

« I » est le sujet et « me » est l'objet

For example:

Par exemple :

I am wearing my raincoat

Je porte mon imperméable

Jon asked me to buy some bread

Jon m'a demandé d'acheter du pain

My friend and I are going to the cinema

Mon ami et moi allons au cinéma

+++++

In September I would like to visit London but I don't know how to prepare for my trip - I don't know how to travel nor where to stay. I am looking for a hotel, not too expensive, and I need the advice of Cathy because I hope to have a good trip.

En septembre, j'aimerais visiter Londres mais je ne sais pas comment préparer mon voyage - je ne sais pas comment voyager ni où loger. Je cherche un hôtel pas trop cher et j'ai besoin des conseils de Cathy car j'espère faire un bon voyage.

+++++

A hotel or **An** hotel?

Both can be correct. However the pronunciation of the word has evolved and the “h” in no longer silent, therefore “**A** hotel” is now used

*Les deux peuvent être corrects. Cependant, la prononciation du mot a évolué et le « h » n'est plus muet, c'est pourquoi on utilise aujourd'hui « **A** hotel ».*

There is more information on page 2
Pour plus d'informations, voir page 2

We talked about “**beautiful**” and “**handsome**” On a parlé de “**beautiful**” et “**handsome**”

The English word (adjective) “**beautiful**” translates in French to “beau” or “belle” depending on the gender of the noun.

*Le mot anglais (adjectif) « **beautiful** » se traduit en français par « beau » ou « belle » selon le genre du nom.*

In English the adjective “**beautiful**” is used with most nouns except when describing anything masculine. The adjective “**handsome**” is always used to describe a boy or a man and can be used to describe something with good features or proportions such as a building.

*En anglais, l'adjectif « **beautiful** » est utilisé avec la plupart des noms, sauf lorsqu'il s'agit de décrire quelque chose de masculin. L'adjectif « **handsome** » est toujours utilisé pour décrire un garçon ou un homme et peut être utilisé pour décrire quelque chose avec de bonnes caractéristiques ou proportions comme un bâtiment.*

+++++

To describe the cost (or price) of something:

Décrire le coût (ou le prix) de quelque chose :

Expensive

Cher

Good value

Bon rapport qualité-prix

Bargain

Bon marché / Bonne affaire

Cheap

Bon marché / Pas cher

ou

Au rabais